

十一月份通告

1. 十月二十六日(四)為「十月份生日會-七彩繽紛嘉年華(一)」，是日學生請穿便服、不用帶書包，只須帶生日袋(袋內須有水之水壺、內有濕毛巾之毛巾盒、茶點盒、後備口罩、外套)及少量健康食物跟小朋友分享。
*提醒家長：生日會當日不宜替幼兒扮演女巫/南瓜/魔鬼等「萬聖節」造型，以免幼兒受到驚嚇。

2. 十月二十七日(五)為注射流感疫苗日，家長必須按時陪同 貴子女到校注射流感疫苗。不參與者則放假一天。
(詳情已另行通告) K1~9:00-10:00 N1~10:00-11:00 K3~11:00-11:45 K2~11:45-12:45

3. 十月二十八日(六)上午 9:15-5:15 為本校「親子同樂日」，主題為「文化藝術樂翠林」，歡迎家長陪同學生按時參加! 當天將舉行「親子趣緻裝扮大賽」，歡迎家長自由參加。(詳情另行通告)

班級	開幕開始時間	入園遊戲時間	備註:①學生可在正門領取遊戲券參加。(每個學生一張) ②為免太多人流聚集,請家長按時段帶領陪同學生參與。 ③若兄弟姊妹同時就讀本校,家長請帶同弟/妹到兄/姊之時段一同參與。
K3	上午 9:15	上午 9:30-11:00	
N1	上午 11:00	上午 11:15-下午 12:45	
K1	下午 1:45	下午 2:00-3:30	
K2	下午 3:30	下午 3:45-5:15	

4. 十月三十日至十一月三日(一至五)為本年度學生選購冬季校服，請各家長於上午 9:00-11:30 或下午 1:30-3:30 到校務處選購。本校為使幼兒冬天穿衣較為方便自如，故學生(星期一至五)一律穿運動服、白襪、白波鞋。現將價目列下:運動服每套\$150 元 男、女生校褸每件\$250 元 毛衣外套每件\$120 元
*11 月為本校校服適應月，家長可因應天氣替 貴子女更換冬季/夏季校服，惟請留意須整套更換。12 月份為全校更換冬季校服。
(除學校校服外，請勿穿著非本校之外套回校。)

5. 十一月一日(三)開始進行全年之「我讀你聽」朗讀計劃，逢星期三由老師會將『朗讀故事書』、『朗讀卡』放入朗讀袋給幼兒，翌週二全部交回，以便老師查閱。

6. 十一月四日(六)「2024-2025 年度 K1 遊戲日」，N 班學生面試日可由 2 位家長陪同，由於報名人數眾多，故此進入面試課室只限 1 位家長陪同。

7. 十一月七日(二)為眼科檢查，屆時上課時間如常，家長不用陪同。

8. 十一月十一日(六)為 K2-K3 親子旅行，請家長和學生準時回校。(詳情另行通告)

9. 十一月十三日(一)為 K2-K3 親子旅行補假，至於 N1-K1 學生如常上課。

10. 十一月十八日(六)為 N1-K1 親子旅行，請家長和學生準時回校。(詳情另行通告)

11. 十一月二十日(一)為 N1-K1 親子旅行補假，至於 K2-K3 學生如常上課。

12. 十一月二十日(一)為小學「自行分配學位」公佈派位結果，請家長於當天早上十時起透過「小一入學電子平台」查閱結果，若成功獲分配則需於十一月二十二日(三)及十一月二十三日(四)前往所選之小學辦理註冊手續。(未獲選者不用擔心，可參加一月份統一派位，屆時本校將舉行「統一派位」家長會。)

13. 十一月二十四日(五)「十一月份生日會-七彩繽紛嘉年華(二)」，是日學生請穿便服、不用帶書包，只須帶生日袋(袋內須有水之水壺、內有濕毛巾之毛巾盒、茶點盒、後備口罩、外套)及少量健康食物跟小朋友分享。

附註：請保留此通告最少一個月，並張貼於家中當眼處，以便查閱事項。

或登入本校網頁(tlebk.edu.hk)或使用本校手機 Apps，了解及查閱學校進一步消息。

此致
各位家長

翠林邨浸信會幼稚園/幼兒園
校長：陳幟寶 謹啟

-----回條-----

敬啟者：

本人已知悉 貴校十一月份通告(23 上 GA20)各事項。

此覆

班主任

學生姓名：_____

日期：二零二三年____月____日

家長簽署：_____

Tsui Lam Estate Baptist Kindergarten/Nursery
November Notice

23 上 GA20(25-10-2023)

- The October Birthday Party is called "Colourful Carnival(1)" on **October 26(Thurs)**. Students can wear casual wear and do not need to bring their school-bags. Please bring their birthday-bags and put the water bottle with water, towel-box with wet handkerchief, snack-box, spare-masks and jacket inside. Welcome to bring some healthy food for sharing with children.
*Please pay attention, no costume(witch/pumpkin/devil etc.) related to the Halloween that day in order not to scare children.
- October 27 (Fri)** is the Influenza Vaccination Day. Parents and children must attend on time at school. A day-off will be given out if you do not join. (Details refer to another notice)
K1~9:00-10:00 N1~10:00-11:00 K3~11:00-11:45 K2~11:45-12:45
- "Open Day" will be held from **9:15am to 5:15pm** on **October 28 (Sat)**. The theme is "Culture and Art Fair in Tsui Lam". Welcome to join with your children! A competition called "Parent-child Lovely Dress-up Contest" will be held. Welcome to participate. (Details will be announced later)

Form	Opening Ceremony	Activity Time	Remarks:
K3	9:15am	9:30am-11:00am	① Students will receive game tickets at the school main-door for the <u>activity</u> (1 per each student) ② Please join the event according to the activity time in order to prevent crowd. ③ If siblings attend our school, younger brother/sister joins the event according to the time period of older brother/sister.
N1	11:00am	11:15am-12:45pm	
K1	1:45pm	2:00pm-3:30pm	
K2	3:30pm	3:45pm-5:15pm	

- Students can buy their winter school uniform from **October 30 to November 3 (Mon-Fri)**. Parents may buy the uniform from 9:00am to 11:30am or from 1:30pm to 3:30pm at school office. Students are required to wear winter P.E. uniform, white socks, and white sneakers for comfort every day (from Monday to Friday). The price list is as follows:
Sport-uniform \$150/set Boy/Girl School-Blazer \$250/piece Cardigan \$120/piece
* Winter school uniform will be implemented starting from November. A whole-set of winter or summer school uniform must be worn. Students must put on winter school uniform from December. (**No non-school cardigan/blazer to be worn to school**)
- The yearly reading scheme 'Parent-child Reading to You Scheme' is going to start on **November 1(Wed)**. Students will receive a "Reading Story Book" and "Parent-child Reading Record" card every Wednesday, get it done, return it to teachers for marking following Tuesday.
- November 4(Sat)** is the "2024-2025 K1 Game Day", N1 students can be accompanied by 2 parents, but **only 1 parent** can enter the interview room with the students since there is a huge number of applicants.
- November 7 (Tue)** is the eye-examination. The classes are as normal. Parents do not need to accompany with your children.
- November 11 (Sat)** is the K2-K3 Parent-child Picnic, parents and students are requested to return to school on time. (Details refer to another notice)
- November 13 (Mon)** is the **deferred holiday for K2&K3 Picnic Day**. N1&K1 classes will be as normal.
- November 18 (Sat)** is the N1-K1 Parent-child Picnic, parents and students are requested to return to school on time. (Details refer to another notice)
- November 20 (Mon)** is the **deferred holiday for N1&K1 Picnic Day**. K2&K3 classes will be as normal.
- On **November 20 (Mon)**, the allocation results of Primary 1 admission discretionary places will be released. Parents should check the results of the application through the "Primary One Application e-Platform" from ten o'clock that day. For all successful applicants, registrations should be made on November 22(Wed) and November 23(Thurs) during school hours at the respective schools.
(If you are not successful in the allocation, the Primary One Admission System can be applied in January. P1 Parent Meeting will be held at that period.)
- November Birthday Party is on **24th November (Fri)**. The theme is "Colourful Carnival(2)". Students can wear casual wear and do not need to bring their school-bags. Please bring their birthday-bags and put the water bottle with water, towel-box with wet handkerchief, snack-box, spare-masks and jacket inside. Welcome to bring some healthy food for sharing with children. In addition,

Note: Please keep this circular at least for one month and post it in a conspicuous area at home in order to look up relevant issues. Please visit our website(tlebk.edu.hk) or visit our apps to find out and access any further information or issues of our school.

Alice Chan (School Principal)

Tsui Lam Estate Baptist Kindergarten/Nursery

-----Reply Slip-----

_____, 2023

To whom it may concern

I have noticed the issues of the November Notice (23 上 GA20).

Name of Student: _____

Signature of Parent: _____